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De bijeenkomst wordt geopend door Hessel Bouma, productowner bij team DRP. Hij presenteert als 

eerste de agenda die bestaat uit de volgende onderwerpen: 

 

1. Update hosting migratie KOOP 

2. BOPA 

3. Harmoniseren rubrieksindeling + planning 

4. Wat er verder ter tafel komt 

 

1. Update hosting migratie KOOP 

Hessel Bouma opent de vergadering met een update over de lopende hostingmigratie. In oktober had 

volledige migratie moeten plaatsvinden. KOOP zit echter nog steeds bij de huidige hostingleverancier. Een 

deel van DRP draait momenteel op het Standaard Platform. Functionaliteiten blijven daar naartoe 

migreren, voornamelijk gericht op ter inzage legging. De overige functionaliteiten worden gemigreerd 

door nieuwe VM's op te zetten bij het Overheidsdatacentrum, waaronder ook de 3PAS-interface. Het doel 

is om vóór juli 2024 gemigreerd te zijn. 

 

Voor de leveranciers wordt niets verwacht. Endpoints blijven hetzelfde. In de tweede helft van 2024 

wordt verwacht dat de REST-endpoints worden gebouwd 

 

2. BOPA 

Vanaf 1 januari, wanneer de Omgevingswet in werking treedt, is er een tijdelijke alternatieve maatregel 

waarbij de afwijkvergunning via DROP gepubliceerd kan worden. Hierbij wordt de GML doorgeleverd naar 

het DSO. Voor deze informatie is een specifieke pagina beschikbaar. Gebruikers kunnen hier informatie 

vinden over de BOPA en eventueel worden doorverwezen voor vragen naar het IPLO.  

 

Hessel vraagt aan de leveranciers hoe het testen verloopt. 

 

Een leverancier geeft aan dat er al enigszins mee wordt getest. Het verschilt per gemeente hoeveel tijd 

het kost voordat de BOPA zichtbaar is. Bij sommige gemeentes duurt het 9 dagen. Hessel geeft aan dat dit 

komt door de twee dagen publicatietijd, gevolgd door plaatsing op officielebekendmakingen.nl. Dit is ook 

het moment waarop het wordt doorgeleverd aan het DSO, waar ook verwerkingstijd nodig is. Normaal 

gesproken hoort het binnen 3 dagen zichtbaar te zijn. Dus als het 9 dagen duurt, wijst dit waarschijnlijk op 

een vastgelopen verwerking. Een leverancier suggereert dat het misschien te maken heeft met het 

leveren van multipolygoons. Bij het leveren van een polygoon gaat het goed, maar het lijkt erop dat het 

systeem moeite heeft met multipolygoons. Hessel geeft aan dat het eigenlijk zou moeten werken en past 

ook binnen de beperkingen van het Simple Feature Profile die aan de GML worden gesteld. Hessel stelt 

voor om samen met de leverancier hiernaar te kijken. 

 

https://www.koopoverheid.nl/voor-overheden/gemeenten-provincies-en-waterschappen/omgevingswet/buitenplanse-omgevingsplanactiviteiten


Het is een bekende tekortkoming dat multipoints niet goed werken, maar multipolygoons zouden wel 

moeten functioneren. 

 

Een leverancier geeft aan dat klanten er wel mee bezig zijn, maar dat het in mindere mate speelt omdat 

ze bezig zijn met het live zetten van de Omgevingswet, waardoor publicatie minder prioriteit heeft. 

 

3. Harmoniseren rubrieksindeling + planning 

 

Het laatste agendapunt betreft het harmoniseren van de rubrieksindeling. Bij het doorlopen van het 

proces om een document aan te maken, resulterend in een gepubliceerde bekendmaking met een 

specifieke rubriek op officiële bekendmakingen, zijn er diverse opties beschikbaar voor de gebruiker. Met 

de invoering van de bekendmakingswet zijn de rubrieksindeling en labels gewijzigd, wat niet overeenkomt 

met de labels in DROP. Bovendien kunnen verschillende keuzes tot dezelfde eindbestemming in de wizard 

leiden, wat het voor gebruikers lastig maakt om de juiste keuzes te maken en de metadatering kan 

beïnvloeden. 

 

DRP neemt het initiatief om dit proces te vereenvoudigen door de rubrieksindeling af te stemmen op 

officielebekendmakingen.nl. Deze wijziging heeft gevolgen voor de leveranciers. Bij het aanmaken van een 

document via 3PAS voegt de gebruiker een documenttype toe aan het bericht. Deze documenttypes 

worden aangepast en uitgebreid met meer opties. Momenteel zijn verschillende vergunningen verdeeld 

over diverse beschikkingen, waarbij aanvraag en afhandeling als variant gelden. Beide worden echter niet 

weergegeven op officielebekendmakingen.nl, wat een schijnkeuze oplevert met hetzelfde eindresultaat. 

Een voorstel is om een hoger nummer aan de rubrieksindeling toe te voegen. Op dit moment is het versie 

2, een waarde die de gebruiker opgeeft in het bericht. Versie 2 komt overeen met een juiste set waarden. 

Hieruit wordt versie 3 afgeleid, met andere regels, documenttypes en foutafhandeling op het moment dat 

een onjuiste waarde wordt gekozen. Aangezien het slechts een wijziging is van de documenttypes zoals 

3PAS ze begrijpt, en niet zozeer van de uiteindelijke rubrieksindeling op officielebekendmakingen.nl, 

kunnen beide opties naast elkaar worden gebruikt gedurende een bepaalde periode. 

 

Wat betreft de planning zijn er uitdagingen, vooral omdat in het nieuwe jaar de focus ligt op de migratie. 

Als er ruimte is in de planning, streven we ernaar om in het eerste kwartaal van 2024 te beginnen met de 

uitvoering van het harmoniseren van de rubrieksindeling, te beginnen met de website. Tegen het einde 

van het kwartaal zou de nieuwe rubrieksindeling gereed moeten zijn, inclusief bijbehorende 

documentatie. In het tweede kwartaal zal een overgangsperiode worden ingevoerd waarin zowel de oude 

als de nieuwe versies worden geaccepteerd. Dit biedt de mogelijkheid om de huidige indeling te 

handhaven terwijl nieuwe versies worden geïmplementeerd. 

 

Vraag vanuit de leveranciers: "Aan het begin van de bijeenkomst gaf je aan dat de migratie verband houdt 

met de digitale terinzagelegging." 

 

Hessel verduidelijkt dat de functionaliteit voor digitale terinzagelegging relatief nieuw is ten opzichte van 

andere functionaliteiten. Daarom is deze als een afzonderlijke applicatie opgezet, wat de migratie naar 

een containerplatform vergemakkelijkt. Legacy-applicaties worden overgezet naar het 

overheidsdatacenter. 

 



Afsluiting 

 

Marieke vraagt of er nog iets ter tafel komt, en sluit de bijeenkomst af.  

 

Het eerstvolgende leveranciersoverleg staat gepland voor het einde van het eerste kwartaal van 2024. U 
zult hierover te zijner tijd een uitnodiging ontvangen. 
 

 


